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Protokół nr 10/2019 

 

z posiedzenia Komisji Oświaty Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się w dniu  

17 października 2019 r. w sali nr 8 (parter) budynku Urzędu Miasta Tarnowa przy 

ul.Goldhammera 3, w godzinach od 14.00
 

do godz.15.25.  

 

W posiedzeniu udział wzięło  4 członków Komisji (lista obecności radnych stanowi załącznik 

nr 1). 

 

Ponadto uczestniczyła (lista gości – załącznik nr 2):  

Dyrektor Wydziału Edukacji       - p. Bogumiła Porębska  

Dyrektor Wydziału Sportu      - p. Marek Baran  

Dyrektor Wydziału Infrastruktury Miejskiej    - p. Rafał Nakielny  

 

 

Proponowany porządek obrad: 

1/ Sprawozdanie z realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży „Lato w mieście – 

bezpieczne wakacje 2019”. 

2/ Informacja na temat inwestycji i remontów w placówkach oświatowych wykonanych  

w okresie wakacji.  

3/ Opiniowanie materiałów sesyjnych: 

- zmiana uchwały w sprawie regulaminu Wynagradzania Nauczycieli (materiał nr 9); 

-  przekształcenie Tarnowskiego Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego  

w Centrum Kształcenia Zawodowego w Tarnowie (materiał nr 10). 

4/ Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

 

  Posiedzenie otworzyła i powitała zebranych Przewodnicząca Komisji Grażyna 

Barwacz, po czym przedstawiła proponowany porządek obrad w wersji jw.  

 Porządek został przyjęty jednomyślnie.  

 

 

Ad.1. 

Sprawozdanie z realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży „Lato w mieście – 

bezpieczne wakacje 2019”. 

 

Członkowie Komisji otrzymali pisemne sprawozdanie w przedmiotowej sprawie 

(załącznik nr  3).  

 Wprowadzenia do tematu dokonał Dyrektor Wydziału Sportu Pan Marek Baran. 

Poinformował m.in. że: 

-  w roku bieżącym zorganizowano 13 półkolonii (w tym jedna dla dzieci autystycznych  

i jedna, w SP Nr 9,  – dla dzieci niepełnosprawnych), w których łącznie udział wzięło 1383 

uczniów (w całej akcji letniej 25 300 dzieci); 

- po raz pierwszy w tym roku (dzięki Wydziałowi Edukacji) przeprowadzono nabór 

elektroniczny;  

 
1 Lista obecności radnych. 
2 Lista gości.  
3 Sprawozdanie z realizacji wypoczynku letniego dzieci i młodzieży „Lato w mieście – bezpieczne wakacje 

2019”. 
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- 21 podmiotów (przede wszystkim TOSiR, Pałac Młodzieży, stowarzyszenia i kluby 

sportowe) realizowało zadania poza półkoloniami; 

- w trakcie trwania akcji letniej Wydział Sportu przeprowadził 26 kontroli. Poza tym kontrole 

prowadziły: Policja, Straż Pożarna, Sanepid; 

- budżet akcji letniej w tym roku wyniósł  561 000 zł; 

- koszt półkolonii – opłata 210 zł za jeden turnus 10-dniowy (189 dzieci skorzystało z 10% 

zniżki w ramach Karty Tarnowskiej Rodziny)  

- nie odnotowano żadnych wypadków.  

 

 Podsumowując, Komisja z zadowoleniem stwierdziła, że tegoroczna akcja była udana 

i tak zorganizowany wypoczynek cieszy się wciąż rosnącym zainteresowaniem dzieci oraz 

rodziców.  

 

Ad.2. 

Informacja na temat inwestycji i remontów w placówkach oświatowych wykonanych  

w okresie wakacji.  

 

Członkowie Komisji otrzymali z Wydziału Infrastruktury Miejskiej (załącznik nr 4)  

oraz z Wydziału Edukacji (załącznik nr 5) pisemną informację o zrealizowanych remontach  

w placówkach oświatowych w okresie lipiec – sierpień 2019 r.  

 

Dyrektor Wydziału Infrastruktury Miejskiej Pan Rafał Nakielny poinformował, że 

zrealizowano następujące inwestycje: 

- remont  sali gimnastycznej (wymiana parkietu) w SP Nr 5 za kwotę 158 257,07zł; 

- dostosowanie długości dojść ewakuacyjnych w budynku PP Nr 24 do obowiązujących 

przepisów p.poż. – koszt zadania   457 742,07 zł; 

- odwodnienie budynku ZSO Nr 1 – za kwotę 99 807,52 zł.  

Dodatkowo, w trakcie realizacji są następujące zadania: 

- wzmocnienie fundamentów budynku PP Nr 8 (planowany termin zakończenia – listopad br); 

- rozbudowa PP Nr 31 (planowane zakończenie – czerwiec 2020 r.); 

- rozbudowa  ZSMuz. -  sala koncertowa (termin zakończenia – koniec 2019 r.).  

 

Pani Anna Krakowska przypomniała, że problemem PP Nr 33 jest nawracające 

(pomimo czyszczenia, malowania, odkażania) zagrzybienie w pomieszczeniach piwniczych. 

Co w tym zakresie się zmieniło?     

Dyrektor R. Nakielny wyjaśnił, że problem został rozpoznany. W bieżącym roku 

przeznaczono środki na sporządzenie dokumentacji na izolację fundamentów. Problem należy 

potraktować jednak szerzej. Podczas intensywnych opadów doszło do zalania obiektu. 

Dlatego w tym roku chciano by jeszcze przekazać środki i pomóc dyrekcji placówki  

w montażu klapy zwrotnej, która zapobiegnie cofaniu i wlewaniu się wody z kanalizacji 

opadowej. W przyszłym roku planuje się opracowanie dokumentacji na kanalizację 

(wykonanie zbiornika na wody opadowe). 

Pan Krzysztof Janas pytał o boiska typu ORLIK – czy jest pomysł na ich 

kompleksową modernizację (wymiana nawierzchni, uzupełnienie ubytków).  

 Pani Grażyna Barwacz zaproponowała, aby Komisja Oświaty – wspólnie z Komisją 

Sportu – dokonała objazdu boisk, których modernizacja była wykonana najwcześniej. 

Zwrócić uwagę należy również na wykładziny, którymi pokryte są przyszkolne place zabaw  

 
4 Informacja z WIM o zrealizowanych remontach w placówkach oświatowych w okresie lipiec – sierpień 2019 r. 
5 Informacja z WED o zrealizowanych remontach w placówkach oświatowych w okresie lipiec – sierpień 2019 r. 
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(wywijają się do góry, przez co stwarzają niebezpieczeństwo upadku przez korzystające  

z nich dzieci). 

 Dyrektor Bogumiła Porębska poinformowała, że wnioski do przyszłorocznego  

budżetu  złożone przez dyrektorów szkół i placówek oświatowych opiewają na kwotę 32 mln 

zł.    

 

Ad.3. 

Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

 

- Zmiana uchwały w sprawie regulaminu Wynagradzania Nauczycieli (materiał nr 9)  

 

 Po wprowadzeniu do tematu przez Panią Dyrektor Wydziału Edukacji (wyjaśniła 

kwestie związane z dodatkami dla dyrektorów przedszkoli oraz za opiekę nad grupą 

przedszkolną, a także problem doradztwa metodycznego w Tarnowie - brak metodyków, 

działają konsultanci i warsztaty) - Komisja jednomyślnie pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

 

- Przekształcenie Tarnowskiego Centrum Kształcenia Praktycznego i Ustawicznego  

w Centrum Kształcenia Zawodowego w Tarnowie (materiał nr 10). 

  

Komisja jednomyślnie wyraziła pozytywną opinię do powyższego.  

 

Ad.4 

Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

 W dalszej części Komisja zapoznała się z: 

1/ informacją dyrektorów szkół dotyczącą stanu technicznego boisk zewnętrznych (załącznik 

nr  6); 

2/ prośbą dyrektora PP Nr 18, dotyczącą przyznania w przyszłorocznym budżecie środków na 

konieczne inwestycje (załącznik nr 7); 

3/ materiałami przekazanymi przez dyrektorów szkół dotyczącymi zapobiegania różnym 

formom agresji w szkołach oraz wspierania uczniów zdolnych w Gminie Miasta Tarnowa 

(załącznik nr  8); 

4/ pismem Rady Rodziców Przedszkola Publicznego Nr 8, dotyczącym standaryzacji  

w placówkach oświatowych, a w szczególności - działalności stołówki (załącznik nr 9). 

 

 Pani Grażyna Barwacz odniosła się do koncepcji ograniczenia zatrudnienia 

pracowników AiO (standaryzacja zatrudnienia). Stwierdziła, po rozmowie z wieloma 

dyrektorami szkół i przedszkoli, że  w naszym mieście na jedną kucharkę przypada 100 – 120 

obiadów. Dyrektor B.Porębska odpowiedziała, że z Zarządzenia Prezydenta wynika, że  

w szkołach podstawowych – na jedną kucharkę przypada 80 obiadów, a w przedszkolach – 

50. Natomiast etat intendenta przypada od  121 dzieci (do 120 dzieci – 0,5 etatu).  Wg 

poprzedniej normy, obowiązującej od 2009 r. - na jedną osobę  przypadało 65 – 70  obiadów. 

 
6 Informacja dyrektorów szkół dotycząca stanu technicznego boisk zewnętrznych. 
7 Prośba dyrektora PP Nr 18, dotycząca przyznania w przyszłorocznym budżecie środków na konieczne 

inwestycje. 
8 Materiały przekazane przez dyrektorów szkół, dotyczące zapobiegania różnym formom agresji w szkołach oraz 

wspierania uczniów zdolnych w Gminie Miasta Tarnowa. 
9 Pismo Rady Rodziców  PP Nr 8, dotyczącym standaryzacji w placówkach oświatowych, a w szczególności - 

działalności stołówki. 
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Teraz jest 80. Co do etatów na świetlicy – na jednego nauczyciela nie może przypadać więcej 

niż 25 dzieci (tego wymaga obowiązek dotyczący bezpieczeństwa).   

Jeżeli przybywa dzieci w świetlicy w trakcie semestru, nie zdarzyło się, żeby organ 

prowadzący wydał zgody na dodatkowy etat do świetlicy. Większość próśb dyrektorów, 

którzy wnioskowali o zwiększenie etatów i udowodnili, że potrzebują ich więcej – zostało 

spełnionych. Od 1 stycznia 2020 r. w szkołach i przedszkolach będzie 61 etatów mniej 

(administracja i obsługa). 

 

  

Ponadto Komisja Oświaty jednomyślnie postanowiła zwrócić się o uwzględnienie  

w projekcie budżetu Gminy Miasta Tarnowa na 2020 r. następujących zadań: 

1/ na wniosek Pani Grażyny Barwacz - przeznaczenie 70 000 zł na remont łazienek  

w Przedszkolu Publicznym Nr 26 przy ul. Bitwy o Wał Pomorski 11; 

2/ na wniosek Pani Anny Krakowskiej - przeznaczenie kwoty 100 000 zł na przebudowę 

szatni i łazienek przy sali gimnastycznej w ZSO Nr 1 przy ul. Norwida 22. 

 

 W związku z faktem, iż w jednej z tarnowskich szkół dwa dni przed wyborami 

parlamentarnymi odbyło się spotkanie jednej z kandydatek na posła  z uczniami klas 3 i 4 

szkół średnich (czyli mających prawo do głosowania), Pani Kinga Klepacka zapytała czy 

będą wyciągnięte konsekwencje wobec dyrektora, który zgodnie z prawem oświatowym 

odpowiada za wszystkie imprezy, spotkania organizowane na terenie szkoły (sprawa została 

głoszona również do kuratorium oświaty). Radna uznała to za niedopuszczalne, szkoła 

powinna być apolityczna i organizowanie takich spotkań w placówce oświatowej nie powinno 

mieć miejsca, natomiast dyrektor placówki nie widzi w tym spotkaniu nic złego.  

 Pani Dyrektor Bogumiła Porębska udzieliła wyjaśnień w tym zakresie.  

 

 

Na tym - po wyczerpaniu porządku obrad – Przewodnicząca zamknęła posiedzenie.  

 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty  

 

           Grażyna Barwacz  
Protokół sporządziła: 

Renata Stasik 
 

 

 


